
 صنعت، معدن  صنعت، معدن 
33و تجارتو تجارت

  خبر

 پایان تعمیرات 
 نیروگاه های کشور 
تا انتهای اردیبهشت ماه

معاون راهبری تولید شــرکت برق حرارتی گفت: تمامی 

فعالیت های تعمیراتی نیروگاه های حرارتی کشور تا پایان 

اردیبهشت ماه به اتمام رسیده و این واحدها با توان کامل 

آماده تولید برق پایدار در پیک تابستان امسال خواهند 

بود. ناصر اسکندری با تاکید بر اینکه قبل از فرارسیدن 

پیــک مصــرف بــرق تابســتان امســال بیــش از ۱۰۰ هــزار 

مگاوات برنامه تعمیراتی در نیروگاه های سراســر کشــور 

اجرا می شود، گفت: تاکنون بیش از ۶۵ درصد از برنامه 

یــاد شــده بــرای افزایــش آمادگی این واحدها آغاز شــده 

است. وی ادامه داد:: برای آمادگی نیروگاه ها طی دوره 

اوج مصرف تابســتان امســال حدود ۷۰۰ پروژه تعمیرات 

در نیروگاه های خصوصی و دولتی اجرا خواهد شد.
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معاون معادن و فرآوری مواد وزارت صمت:

مصوبات شورای عالی معادن 
لازم الاجراست

معــاون معــادن و فــرآوری مــواد وزارت صمــت گفــت: 
مصوبات و آرای شورای         عالی معادن لازم        الاجرا است و 
در صورت وجود مشکل و اعتراض باید مراتب قانونی 

طی شود تا اگر اصلاحی مدنظر بود، اعمال شود.
 رضــا محتشــمی        پور تاکید کرد: دریافــت حقوق دولتی 
برای وزارت صنعت، معدن و تجارت ابزار ارزیابی است 
و امسال در محاسبه حقوق دولتی به رویکرد سازمان 
نظــام مهندســی معــدن، توجــه خواهیــم داشــت.  وی 
افــزود: مراجعــه به دفاتــر و صورت های مالی واحدهای 
معدنی و شــرکت ها جزو شــاخص        های شفافیت است 
و ایــن واحدهــا بایــد فاکتورهــای رســمی صــادر کــرده و 
به        طــور حتــم در ســامانه جامــع تجارت ثبت نــام کنند.  
معــاون معــادن و فرآوری مــواد وزارت صمت بیان کرد: 
حــدود قانونــی تفویــض اختیــارات بــه اســتان ها باید از 
ســوی ســازمان های صنعت، معدن و تجارت استان ها 
رعایت شود و خارج از اختیارات موجود، اقدامی صورت 
نگیرد.  محتشمی        پور تصریح کرد: در ورود واحد معدنی 
بــه بورس، هیچ        گونه قاعــده        ای خارج از ضوابط قانونی 
بــورس نبایــد اعمــال شــود.  وی اضافــه کــرد: امســال 
تعیین تکلیف پروانه        های بهره        برداری معادن در دستور 
کار ویــژه معاونــت معادن و فــرآوری مواد وزارت صمت 
قــرار دارد و از ســازمان های اســتانی درخواســت داریــم 

پروانه        های ابطالی را تمدید نکنند.

 در دیدار نوروزی مدیران عامل مس ایران 
و مس شهید باهنر تاکید شد

 تکمیل زنجیره تامین با بررسی 
پتانسیل های دوجانبه

در نخستین روزهای سال جدید و درراستای هم افزایی 
مجموعه هــای مرتبــط تولیــدی، نشســتی صمیمانه با 
حضور مدیران عامل شرکت ملی صنایع مس ایران و 

مس شهید باهنر کرمان برگزار شد.
در ایــن دیــدار دکتــر رســتمی مدیرعامل شــرکت ملی 
صنایع مس ایران با توجه به نامگذاری سال از سوی 
مقــام معظــم رهبــری و با اشــاره به ســخنان معظم له 
مبنی بر تولید دانش بنیان و اشتغال آفرین توجه به 
شرکتهای دانش بنیان و بومی سازی داخلی در صنعت 

مس کشور را ضروری دانست.
وی که در سالهای گذشته ریاست هیئت مدیره مس 
باهنر را برعهده داشته و از نزدیک با روند فعالیت در 
این شــرکت آشناســت، ضمن تاکید بر ایجاد ســرمایه 
گذاری مشــترک بویژه در بخش معدن ابراز امیدواری 
کرد این شــرکت روند روبه رشــد خود را درســال ۱۴۰۱ 

نیز ادامه دهد .
بــه گــزارش روابــط عمومی مــس باهنــر، در این دیدار 
ضیائی مدیرعامل مس باهنر نیز ضمن تبریک ســال 
نــو و انتصــاب دکتــر رســتمی بــه مدیرعاملــی شــرکت 
ملــی صنایــع مــس ایران ، موفقیت ایشــان در جایگاه 
مدیریت بزرگترین بنگاه مس کشور آرزو کرد و اعلام 
نمــود بســترهمکاری هــای دوجانبــه و هم افــزا بین دو 

شرکت فراهم است.
ضیائــی موضــوع تولیــد واشــتغال را کــه در پیامهــای 
نــوروزی مقــام معظــم رهبــری در چندســال اخیر مورد 
توجه قرار گرفته است؛  فریضه ای ضروری دانست و 
افــزود: درســالجاری در مجموعــه همدل و همراه مس 
باهنــر فعالیتهــای تولیدی دانش بنیان در اولویت قرار 

خواهد داشت.

در 2 ماهه ابتدایی سال 2022؛

ایران بالاترین رشد تولید را 
بین بزرگان فولاد کسب کرد

ایران در ۲ ماه ابتدایی ســال ۲۰۲۲ بیشــترین میزان 
رشد در تولید فولاد را بین ۱۰ تولیدکننده برتر جهان 
کســب کــرد. طبــق گــزارش انجمن جهانی فــولاد در 
ایــن مــدت تولیــد فــولاد ایــران رشــد ۱۱.۸درصــدی را 

تجربه کرد.
در مــاه هــای ژانویــه و فوریــه ســال جــاری میــلادی )۱۱ 
دی ماه تا ۹ اسفندماه ۱۴۰۰( مجموع تولید فولاد خام 
ایران به ۵.۳ میلیون تن رسید. همچنین طبق تخمین 
این انجمن، تولید فولاد کشورمان در ماه فوریه نیز به 
۲.۵ میلیون تن رسید که ۳.۷درصد بیش از عملکرد 

مدت مشابه سال گذشته میلادی بوده است.

۳0 هزار تنُ موجودی سردخانه های بم؛

 مشکلی برای تامین 
خرمای بازار وجود ندارد

رییــس اتحادیــه ســردخانه داران شــرق اســتان کرمان 
بــا اعــلام اینکه کمبود و مشــکلی بــرای تامین خرمای 
مصرفــی کشــور در مــاه مبــارک رمضــان وجــود نــدارد 
گفــت: اینــک حــدود ۳۰ هــزار تـُـن خرمــا در ســردخانه 

های بم موجود است.
محمدحسین اکبری با اشاره به فصل برداشت خرما از 
شهریورماه سال گذشته اظهارداشت: ابتدای شهریور 
از نخلستان های شهرستان های شرقی استان کرمان 
)بم، نرماشیر، فهرج و ریگان ( حدود ۱۶۰ هزار تنُ خرما 

در سردخانه های شرقی استان ذخیره شد.
وی بیان کرد: با توجه به اینکه ظرفیت سردخانه های 
شــرق اســتان کرمــان ۳۰۰ هــزار تـُـن اســت هــم اکنون 
حدود ۳۰ هزار تنُ خرمای مضافتی در سردخانه های 

بم موجود است.
رییــس اتحادیــه ســردخانه داران شــرق اســتان کرمان 
توضیح داد: حدود ۴۰ درصد خرمای مصرفی کشــور، 
در مــاه رمضــان وارد بــازار مــی شــود و نزدیــک بــه ۸۰ 
درصــد مــردم نیــز در ایــن مــاه خرمــای مضافتــی بم را 

مصرف می کنند.
وی بــا اشــاره بــه افزایش هزینه های تولید، برداشــت 
و نگهــداری خرمــا طــی ســال هــای اخیــر گفــت: خرما 
تنها محصولی اســت که طی ۲ ســال گذشــته نســبت 
بــه ســایر کالاهای مصرفــی افزایش قیمت نداشــت و 
افزایــش قیمــت نیــز به دلیــل همزمانی با مــاه مبارک 

رمضان است.
اکبــری بــا بیــان اینکــه درصــدی افزایــش قیمــت ایــن 
محصول به دلیل همزمانی با آغاز ماه مبارک رمضان 
اســت تخمیــن زد کــه بــه احتمال بعد از مــاه مبارک با 

کاهش قیمت این محصول مواجه شویم.
رییــس اتحادیــه ســردخانه داران شــرق اســتان کرمان 
بــا بیــان اینکــه ۴۰ درصــد خرمــای مضافتــی بــم صادر 
مــی شــود و مابقــی آن بــرای مصــرف داخلــی اســت 
اظهارداشــت: ذخیــره ســازی ایــن محصــول بــرای مــاه 
رمضان به علت تنظیم بازار باید توســط دولت انجام 
گیــرد کــه طــی ســال هــای اخیر دولــت به این مســاله 

ورود نکرده است.
وی تاکیدکــرد: اگــر خرمایی در ســردخانه ها باقی می 
مانــد توســط ســردخانه داران و کشــاورزان اســت تــا 
محصول خود را در ماه مبارک رمضان وارد بازار کنند.

اکبــری قیمــت معمــول خرمــای بــم در مبــدا را کیلویی 
۳۸ هــزار تومــان اعــلام و بیــان کــرد: قیمــت خرمــای 
مصــرف بــازار داخلــی ســه ردیفــه ۴۰ هزار تومــان و دو 

ردیفه)درشت تر( حداقل ۴۵ هزار تومان است.
رییــس اتحادیــه ســردخانه داران شــرق اســتان کرمان 
ایــن محصــول در  افزایــش قیمــت  افــزود: درصــدی 
مقصد)دیگرشــهرهای کشــور( به دلیل هزینه حمل و 

کمیسیون است.

 رییس سازمان جهادکشاورزی 
جنوب استان کرمان: 

کاشت گندم در جنوب کرمان 
۱۰ درصد افزایش یافت

رییس سازمان جهادکشاورزی جنوب استان کرمان از 
آغاز عملیات برداشت گندم در این منطقه خبر داد و 
گفت: هدف گذاری کاشت گندم در سال زراعی ۱۴۰۰ 

- ۱۴۰۱ در این منطقه ۱۰ درصد افزایش یافته است.
ســعید برخــوری، ســطح زیر کشــت گنــدم را در هفت 
شهرستان جنوبی استان کرمان طی سال زراعی ۱۴۰۰ 
- ۱۴۰۱ بیش از ۴۰ هزار و ۶۰۰ هکتار برشمرد و از پیش 
بینی تولید ۱۷۰ هزار تن گندم از این میزان سطح زیر 

کشت گندم در این منطقه خبر داد.
وی تصریح کرد: هدف گذاری ســطح زیرکشــت گندم 
در ســال زراعــی ۱۴۰۰ - ۱۳۹۹ بیــش از ۳۷ هــزار و ۵۰۰ 
هکتــار بــا تولیــد ۱۶۰ هزار تن محصول گندم در هفت 
شهرســتان جنوبــی اســتان کرمــان بــود که امســال ۱۰ 

درصد افزایش یافت.
وی بــا بیــان اینکــه قیمــت خریــد گندم افزایــش یافته 
است، قیمت خرید هر کیلو محصول گندم را ۱۰ هزار 
و ۵۰۰ تومــان اعــلام و تصریح کرد: مبلغ ۱۰ هزار ریال 

نیز به عنوان مشوق پرداخت می شود.
رییــس ســازمان جهادکشــاورزی جنوب کرمــان اظهار 
داشت: برابر پیگیری انجام شده در مراکز عمده تولید 
مراکز خرید راه اندازی شده و به کشاورزان توصیه می 
شود با هماهنگی مراکز جهاد کشاورزی و اخذ معرفی 
نامه نســبت به تحویل محصول مطابق ثبت ســامانه 

اقدام کنند.
وی بــه هــدف گــذاری کشــت گنــدم در ســال زراعــی 
۱۴۰۱- ۱۴۰۰ اشاره کرد و گفت: برنامه کاشت محصول 
اســتراتژیک گندم با  ۱۰ درصد رشــد نسبت به برنامه 
در سطح ۴۰ هزار و ۶۰۰ هکتار در جنوب کرمان هدف 

گذاری شد.
برخــوری افــزود: در ســال زراعــی ۱۴۰۱- ۱۴۰۰ بــه لحاظ 
تــلاش کشــاورزان در بهبود عملیــات به زراعی، تغذیه 
مطلوب، آبیاری مناســب و توســعه کشت های خطی 
و آبیاری پیش بینی شــده که عملکرد و تولید نســبت 
به برنامه ابلاغی و سال گذشته افزایش قابل توجهی 

داشته باشد.
بــه گــزارش ایرنــا، وی بیان کرد: در ســال زراعی ۱۴۰۱- 
۱۴۰۰ بیش از هشت هزار تن بذر استاندارد در طبقات 
مــادری و گواهی شــده بیــن گندم کاران جنوب کرمان 
توزیــع شــد. برخوری از جملــه نکات مهم در عملیلت 
به زراعــی را مجهــز بــودن ۲۰ درصــد ســطح زیر کشــت 
گنــدم بــه آبیــاری تیپ و اجرای ۷۰ درصدی کشــت به 

روش خاک ورزی حفاظتی اعلام کرد.

کمتر از سه درصد طرح ها بالای ٨٠ درصد پیشرفت فیزیکی دارند

کندی روند تکمیل نیمه تمام های صنعتی

تازه ترین گزارش منتشــر شــده از ســوی وزارت صنعت، معدن و 
تجــارت )صمــت( نشــان می دهــد کــه تا پایــان دی ماه ســال قبل، 
کمتر از سه درصد طرح های صنعتی نیمه تمام بیشتر از ۸۰ درصد 

پیشرفت فیزیکی داشته اند.
بر اساس این آمار از بین ۶۱ هزار و ۷۲۹ طرح در دست اجرا تا پایان 
دی سال قبل، حدود ۵۲ هزار و ۱۴۰ طرح معادل ۷۴.۵ درصد کل 
طرح ها کمتر از ۲۰ درصد پیشــرفت فیزیکی، ۷۸۱۴ طرح معادل 
۱۲.۷ درصد بین ۲۰ تا ۸۰ درصد و ۱۷۷۵ طرح معادل ۲.۹ درصد 

کل طرح ها بیش از ۸۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشته اند.
ســال گذشــته مدیرعامــل ســازمان صنایــع کوچک و شــهرک های 
صنعتــی ایــران، مســائل مربوط به تحریــم و تامین نقدینگی را در 
بالا بودن تعداد طرح های با پیشــرفت فیزیکی کمتر از ۲۰ درصد 
موثــر دانســته و گفتــه بــود کــه برخی هم اهلیت نداشــتند و فقط 
می خواســتند زمیــن را نگــه دارنــد تــا گران شــود کــه در این زمینه 

سختگیری ها و مشوق هایی در نظر گرفته شده است.
همچنین بیشترین طرح های در دست اجرا، طرح هایی با اشتغال 
۱۰ تا ۵۰ نفر کارکن بوده که ۳۸ هزار و ۸۷۴ طرح معادل بیشــتر 
از نیمی از کل طرح ها را شــامل می شــود. ۱۶ هزار و ۹۶۵ طرح در 
دست اجرا نیز کمتر از ۱۰ نفر کارکن دارند و تعداد طرح های با ۵۰ 
تــا ۱۰۰ نفــر کار کــن و بیــش از ۱۰۰ نفــر کارکن نیز به ترتیب ۳۶۰۷ 

طرح و ۲۲۸۳ طرح بوده است.
مجموع اشــتغال پیش بینی شــده در طرح های در دســت اجرا نیز 

بیش از یک میلیون و ۷۲۱ هزار نفر است که بیش از ۷۰۴  هزار نفر 
از آن ها در طرح هایی با ۱۰ تا ۵۰ نفر کارکن و ۶۷۰ هزار و ۶۶۷ نفر 
از آن ها در طرح هایی با بیش از ۱۰۰ کارکن مشغول خواهند شد.
مجموع سرمایه در طرح های در دست اجرا تا پایان دی نیز بیش 

از ۲۲۱۳ هزار میلیارد تومان پیش بینی شده است.

بیشترین طرح ها در گروه کانی های غیرفلزی  
در این میان تا پایان دی ماه سال قبل ۸۴۶۱ طرح در بخش "سایر 
محصــولات کانی هــای غیرفلزی"، ۶۳۹۸ طرح در بخش "ســاخت 
مواد و محصولات شــیمیایی" و ۶۱۱۸ طرح در بخش "محصولات 
غذایــی و آشــامیدنی ها" در دســت اجــرا بــوده و ایــن ســه بخــش 
بیشــترین تعــداد طرح هــا را به خود اختصــاص داده اند. کمترین 
طرح هــا نیــز بــه بخش هــای "جمــع آوری، تصفیــه و توزیــع آب"،  
"تولید انرژی"، و "فاضلاب، دفع زباله، بهداشــت محیط و ســایر 
فعالیت های مشــابه" اختصاص دارد که به ترتیب یک، هشــت و 

۱۶ طرح در آن ها در دست اجراست.

استان های محروم میزبان کمترین طرح های صنعتی  
در میان اســتان ها نیز از بین ۶۱ هزار و ۷۲۹ طرح در دســت اجرا، 
۴۸۴۹ طرح در یزد، ۴۲۲۱ طرح در خراســان رضوی و ۳۸۳۸ طرح 
در ســمنان در دســت اجراســت کــه بیشــترین تعــداد طرح هــا را 
بــه خــود اختصــاص داده اند. امــا از بین اســتان ها کمترین تعداد 

طرح هــا در کهگیلویــه و بویــر احمــد، ایــلام و گیلان بــا ۳۵۲، ۴۳۴ 
و ۵۶۸ طرح است.

وضعیت مناطق آزاد و ویژه اقتصادی  
از بین کل طرح ها، در مجموع هشت منطقه آزاد و ویژه اقتصادی 
فقــط ۷۸۱ طــرح صنعتــی معــادل ۱.۳ درصــد طرح هــا، در دســت 
اجراســت که برای آن ها بیش از ۵۱ هزار نفر اشــتغال و ۲۵۴ هزار 

میلیارد تومان سرمایه پیش بینی شده است.
از بیــن مناطــق آزاد نیــز منطقــه آزاد چابهــار بــا ۲۴، ارونــد با ۳۴ و 
کیش با ۳۵ کمترین تعداد طرح ها را در دست اجرا دارند. اما سایر 
مناطق آزاد یعنی منطقه آزاد انزلی، قشم، ماکو و ارس ۴۷، ۶۵، 
۶۲ و ۱۰۴ طــرح در دســت اجــرا دارنــد و ۴۱۰ طــرح در منطقــه ویژه 

اقتصادی در دست اجرا است.  
در زمینه حوزه فعالیت، نیز "سایر محصولات کانی های غیرفلزی" 
با ۱۲۳ طرح پرطرفدارترین حوزه و "استخراج سایر معادن" با یک 
طــرح، کــم طرفدارتریــن حوزه هــا در مناطــق آزاد و ویــژه اقتصادی 

هستند.
به گزارش ایسنا،،این در حالی است که مناطق آزاد و ویژه تجاری با 
قوانین محدودتر و تشریفات گمرکی ساده تری نسبت به سرزمین 
اصلی با اهدافی از جمله حمایت از صنعت داخلی کشور، جذب 
فناوری های نوین در امر تولید، گسترش تولیدات صادرات محور 

و اشتغالزایی راه اندازی شده اند.

رئیس اتاق کرمان تشریح کرد

نتایج حکمرانی ضعیف اقتصادی در کرمان

رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی اســتان کرمان 
بــا اشــاره به مصرف ســالانه بیــش از ٢ میلیــارد مترمکعب آب در 
استان گفت: کشاورزی این استان بازمهندسی و بازطراحی شود 
و این اقدام برای شــاخص های توســعه پایدار این اســتان کم آب 

حیاتی است.
سیدمهدی طبیب زاده در نشست هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
بــا امــام جمعــه کرمــان با موضوع تحقق شــعار ســال تولید دانش 
بنیــان و اشــتغال آفریــن افــزود: بایســتی در ســال جدید وضعیت 
استان کرمان ازجمله در حوزه های آینده مصرف آب، بهره وری، 
تمرکز فراوان بر معدن و منابع تجدیدناپذیر استان را ترسیم و در 

راستای رفع مشکلات حرکت کنیم.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان کرمان با 
طرح این پرسش ها که ریل گذاری استان با اضافه مصرف آب در 
حوزه کشاورزی و صنعت به چه سمتی می رود؟ چه حرکتی باید 
کرد؟ اظهار داشت: بحث بهره وری آب در استان کرمان وضعیت 

بسیار خطرناکی دارد.
وی عنوان کرد: براساس گزارش ها به ازای هر متر مکعب مصرف 
آب در حوزه کشــاورزی ٢ هزار و ٧٠٠ تومان عایدی داریم درحالی 

که آب را به قیمت ٧٠ تا ٨٠ هزار تومان به کرمان می آوریم.
طبیب زاده افزود: باید تمامی این سیســتم نقد و رصد شــود که 
به چه سمتی می رویم؟ با این آب گران خط انتقال هزار میلیارد 
تومانــی بــه کرمــان می آوریم اما انرژی ما بــدون بهره وری به ویژه 

در حوزه کشاورزی مصرف می شود.
وی تصریح کرد: همچنین باید بهره وری، مهارت آموزی و شاخص 

های توسعه پایدار در استان کرمان تبیین شود اما در این شاخص 
ها در حد متوسط کشور هم نیستیم.

طبیب زاده افزود: این ســوال های اصلی همواره مطرح می شــود 
که چه اتفاقی در استان کرمان افتاده، با وجود گستردگی منابع، 
تنوع اقلیم، وسعت، دانشگاه ها، معادن و دومین استان پرمصرف 
آب کشــور، چگونه در شــاخص های توســعه پایدار جایگاه خوبی 

نداریم؟.
وی همچنیــن بــا طــرح این ســوال کــه چطور با این همــه امکانات 
استان کرمان در رتبه ٣٠ فضای کسب و کار کشور است؟ اضافه 
کرد: فضای کســب و کار به باید ســمت حمایت از ســرمایه گذار 
باشــد و بحــث بیــکاری، تولیــد ناخالــص داخلی و درآمد ســرانه به 
تناسب امکانات و وسعت استان نیست که تمامی اینها مطالعات 

شده است.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی اســتان کرمان 
گفــت: باوجــود ظرفیــت مدیریتــی و تــلاش نمایندگان اســتان در 
مجلس شــورای اســلامی همچنان اراده جدی در اســتان مشاهده 
نمــی شــود و اتــاق بازرگانــی آمادگــی دارد کــه مســایل اســتان را 

کارشناسی مطرح کند.
وی ادامــه داد: چــرا زمــان شــمارش ظرفیــت ها ازجملــه هفت اثر 
ثبــت جهانــی، ٨٠٠ اثــر ملی، تنوع اقلیم، معادن و نیروی انســانی 
درآمدهای معدنی در رده های بالای کشور هستیم اما در آموزش، 
برق روستایی وضعیت خوبی نداریم و در درآمد سرانه خانوار شهری 

و روستایی در رتبه های آخر کشور هستیم.
طبیب زاده افزود: تناسب امکانات با خروجی سیستم نمی خواند 

کــه نشــان می دهد، اســتان کرمان وضعیــت حکمرانی اقتصادی 
مناسبی ندارد.

وی ابــراز داشــت: مســایل را در ســطح ملــی و اســتانی مطــرح می 
کنیم و به عنوان مشاور راجع به ریل گذاری و فرصت های سرمایه 
گذاری نظرات خود را ارائه و نقش مشاور سه قوه را ایفا می کنیم 

و مسایل در این راستا مطرح و پیگیری می شود.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی اســتان کرمان 
گفت: خوشبختانه شورای راهبردی مدیران استان کرمان تشکیل 
شده که اتاق بازرگانی آمادگی طرح اوضاع شاخص های توسعه 

پایدار در آن مطرح را دارد.
وی بیان کرد: کرمان ســرزمین فرصت های مغفول مانده اســت، 
منکر ســرمایه گذاری و تلاش های مســئولان نیســتیم اما زمانی 
که خروجی نداریم باید اصلاحاتی در شاخص های توسعه پایدار 

استان انجام شود.
طبیــب زاده تاکیــد کــرد: اتاق بازرگانی کرمان فرایند تحقق شــعار 
ســال را جدی گرفته و کارگروه آن در اســتان تشــکیل شــده و در 
شــرکت هــای دانــش بنیــان تــلاش هــای گســترده ای داشــتیم و 
امیدواریم امســال شــرکت های دانش بنیان ما نقشــی موثرتر در 
تولید و اشتغالزایی داشته باشند و اتاق بازرگانی نیز همسو با آن 

به وظیفه خود عمل می کند.
وی افــزود: اتــاق کرمــان علاوه بر انجــام وظایف ذاتی خود ازجمله 
صــدور کارت بازرگانــی، حضــور در مجامــع و شــوراها و حمایــت از 
فعالان اقتصادی جایگاه مشاور برای سه قوه دارد و سعی کردیم 
این نقش قانونی اتاق پررنگ و مبتنی بر مطالعه و پژوهش باشد.

بــه گــزارش ایرنا،طبیــب زاده عنــوان کــرد: اتــاق بازرگانــی کرمــان 
٢ اندیشــکده تدبیــر انــرژی و مرکــز پژوهش هــا دارد کــه نتایــج آن 
علمــی و قانونــی و حاصــل همفکــری دانشــگاه ها، دولت و بخش 

خصوصی است.
وی ادامه داد: ســعی کردیم مشــاور خوبی برای نمایندگان قوا در 
اســتان کرمان باشــیم و مســایل را صریح، شــفاف و شــجاعانه در 
جایــگاه خــود مطــرح مــی کنیم کــه امیدواریم طرح ایــن چالش ها 

راهگشا باشد.
وی یادآور شد: نمایندگان استان کرمان در مجلس شورای اسلامی، 
مدیران ارشد فعالان بخش خصوصی در این نشست حضور دارند و 
مطرح کردن واقعیت های موجود، می تواند به روند توسعه استان 

کمک کند، لذا به نتایج و نظریات توجه شود.
رییس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشــاورزی اســتان کرمان 
گفــت: نماینــده ولــی فقیه در اســتان و امام جمعه با اشــراف کلی 
بــر اقتصــاد اســتان، تحلیلگــر اقتصــادی خوبــی هســتند کــه مایه 

مباهات است.
وی ادامه داد: منکر زحمات و تلاش های مدیران استان از گذشته 
تا زمان حال نیستیم اما باید وضع موجود تبیین شود که راه برون 

رفت از مشکلات را پیدا کنیم.


